
                      Pani Justyna Żalek : 

1„ Ja mam taką prośbę, aby odpowiedzieć na pytanie: kiedy był ostatni audyt 

finansowy w szpitalu w Choroszczy? To jest pierwsza prośba. Druga to bardzo 

proszę o przedstawienie takiego zestawienia zatrudnienia pracowników w 

szpitalu w Choroszczy od momentu kiedy Pan Dyrektor Goździkiewicz objął 

stanowisko. Interesuje mnie zarówno  stan osobowy, chodzi o osoby, które 

odeszły jak i osoby, które zostały zatrudnione oraz oczywiście, do których 

jednostek, do jakich oddziałów i czy byli to lekarze, czy były to pielęgniarki?” 

2. I jeszcze jedno pytanie: chciałabym tu zapytać, ponieważ  min. na wniosek 

Pana Radnego Piorunka dla części radnych zostały zakupione tablety, 

przekonywano nas, że będzie to duża oszczędność, nie będą drukowane 

papierowe wersje materiałów, więc ja bardzo proszę o odpowiedź na dwa 

pytania: 

Ile kosztowały nasze tablety, znaczy nasze w sensie – ja tabletu nie posiadam i 

kilku radnych z naszego klubu również, więc ile kosztował zakup tabletów i jakie 

oszczędności to przyniosło? 

 


